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        P r o t o k ó ł  Nr LXVI/2023 

 

Sesji Rady Miejskiej w Lidzbarku Warmińskim odbytej w sali 

konferencyjnej Urzędu Miejskiego w dniu 22 lutego 2023 roku. 
 

 

Obrady trwały od godz. 16.00 do godz.16.15 
 

Podjęto uchwały od Nr 502 do Nr 506 
 

Stan Rady               - 15 

Radni obecni          - 14 

 

Radna nieobecna: 

Agnieszka Teresa Serwach 

 

Obecni: 

1. Adam Jan Brodowski  

2. Andrzej Dryzelenko 

3. Marek Szczepan Grzmiączka 

4. Andrzej Kabała 

5. Andrzej Kędzierski 

6. Sylwia Kij 

7. Wojciech Roman Korzeniewski 

8. Iwona Łagocka 

9. Dorota Michalak 

10. Tomasz Naumczyk 

11. Marek Jarosław Olszewski 

12. Piotr Pasternak 

13. Krzysztof Przemysław Rosiński 

14. Maciej Zieliński 
 

 

1. Otwarcie obrad. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Lidzbarku Warmińskim Pani Dorota Michalak 

otworzyła obrady LXVI Sesji Rady Miejskiej. Stwierdziła, że na stan 15 radnych  

w sesji uczestniczy 14 radnych, co stanowi quorum przy którym może obradować 

i podejmować uchwały Rada Miejska. 

W imieniu swoim i radnych chcę powitać Pana Burmistrza, pracowników Urzędu 

Miejskiego i gości zaproszonych  – serdecznie witam. 
 

 

Lista obecności radnych Rady Miejskiej w Lidzbarku Warmińskim stanowi 

załącznik Nr 1 do protokołu. 
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Następnie Przewodnicząca Rady Miejskiej w Lidzbarku Warmińskim Pani 

Dorota Michalak przedstawiła porządek dzienny posiedzenia sesji,  

a mianowicie: 
 

Projekt porządku obrad przewiduje: 

1. Otwarcie obrad.  

2. Zatwierdzenie porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołu Nr LXV/2023 z poprzedniej sesji.  

4. Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym.  

5. Dyskusja nad sprawozdaniem Burmistrza.  

6. Uchwała w sprawie określenia średniej ceny za 1 kilometr przebiegu pojazdu 

w Gminie Miejskiej Lidzbark Warmiński w roku szkolnym 2022/2023. 

7. Uchwała w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do 

przyznania pomocy w formie zasiłku celowego na zakup posiłku lub żywności 

albo świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych lub posiłku 

dla osób objętych wieloletnim rządowym programem „Posiłek w szkole  

i w domu” na lata 2019-2023. 

8. Uchwała w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków za świadczenia  

z pomocy społecznej w formie świadczenia pieniężnego na zakup posiłku lub 

żywności albo świadczenia rzeczowego w postaci posiłku lub produktów 

żywnościowych. 

9. Uchwała w sprawie Wieloletniego Programu Gospodarowania 

Mieszkaniowym Zasobem Gminy Miejskiej Lidzbark Warmiński na lata  

2023-2027. 

10. Uchwała w sprawie zmian w budżecie miasta na 2023 r.  

11. Uchwała w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 

Lidzbark Warmiński na lata 2023–2035. 

12. Raport z wykonania Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania narkomanii w Lidzbarku 

Warmińskim za rok 2022. 

13. Interpelacje radnych.  

14. Zapytania radnych.  

15. Wnioski i petycje obywateli. 

16. Zamknięcie obrad.   

 

Uwag do porządku obrad nie zgłoszono. 
 

Przewodnicząca Rady poddała porządek obrad sesji pod głosowanie. 

 

W wyniku głosowania Rada Miejska przyjęła porządek obrad sesji jednogłośnie  

(14 za). 
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3.  Przyjęcie protokołu Nr LXV/2023 z poprzedniej sesji.  

Przewodnicząca Rady poinformowała, że protokół Nr LXV/2023 z poprzedniej 

sesji Rady Miejskiej wyłożony był do wglądu. Radni mieli możność  zapoznania 

się z treścią protokołu. W związku z powyższym zapytała się czy są uwagi do 

treści protokołu. 

Uwag nie zgłoszono.  

 

Przewodnicząca Rady protokół Nr LXV/2023 sesji Rady Miejskiej z dnia  

18 stycznia 2023 roku poddała pod głosowanie. 

 

W wyniku głosowania Rada Miejska protokół Nr LXV/2023 z dnia  

18 stycznia 2023 roku przyjęła jednogłośnie (za było 14 radnych). 

 

4. Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Lidzbarku Warmińskim Pani Dorota Michalak 

poinformowała, że radni otrzymali pisemne sprawozdanie z działalności 

Burmistrza, które obejmuje okres od dnia 10 stycznia 2023 r. do dnia 10 lutego 

2023 r. 
 

Sprawozdanie z działalności Burmistrza stanowi załącznik Nr 2 do 

protokołu. 
 

 

5. Dyskusja nad sprawozdaniem Burmistrza.   

 

W dyskusji głos zabrali:  
 

Radny Tomasz Naumczyk zwrócił się z zapytaniem do pkt 9 sprawozdania 

Burmistrza w sprawie sprzedaży nieruchomości gruntowej położonej  

w Lidzbarku Warmińskim przy ul. Bartoszyckiej, jakie są plany co do tej działki? 

 

Pan Jacek Wiśniowski Burmistrz poinformował, że ww. nieruchomość gruntowa 

została sprzedana w drodze przetargu nieograniczonego z przeznaczeniem pod 

zabudowę usługową dla firmy budowlanej działającej na naszym terenie. 

 

Następnie poinformował, że tydzień temu miałem przyjemność wyjechać do 

Stanów Zjednoczonych do Chicago. Prowadzimy wspólnie ze Stowarzyszeniem 

„Wspólnota Polska” projekt jako partnerzy „Z Kopernikiem przez świat”. Jest to  

związane  oczywiście z 550-leciem urodzin Mikołaja Kopernika. Ten projekt 

realizowany jest na terenie Warmii, Polski, jak również na terenie całego świata. 

Jest to związane z tym, że Kopernik zmieniał świat a nie tylko samą Warmię czy 
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Polskę. Ww. projekt edukacyjny skierowany jest do całej Polonii na całym 

świecie. Dostaliśmy propozycję od „Wspólnoty Polskiej” aby w Lidzbarku 

Warmińskim  od 16 do 23 lipca 2023 r. odbył się Camp Młodzieży Polonijnej 

Kopernik. Jest to Jubileuszowy Zlot Młodzieży Polonijnej i będzie to związane  

z upamiętnieniem a także przypomnieniem sobie wszystkich działań Mikołaja 

Kopernika i to będzie edukacyjne. Będzie również okazja do tego, żeby studenci 

i młodzież od 16 do 35 roku życia, ok. 200 osób wybranych z całego świata, 

związanych oczywiście z Polonią, mogła przypomnieć sobie  i uczyć się  historii  

Mikołaja Kopernika, a także poznawać miejsca w których on przebywał. Oprócz 

tych wybranych 200 studentów młodych ludzi, także będzie w naszym mieście 

ok. 20 naukowców znanych na świecie, którzy będą mieli zajęcia z tą młodzieżą. 

Partnerami naszymi po kilku rozmowach jest kilka naszych firm,  

a Camp Młodzieży Polonijnej Kopernik będzie zlokalizowany na Termach 

Warmińskich. Będziemy mieli okazję do tego, żeby promować nasze miasto, 

walory historyczne, turystyczne  a także uzdrowiskowe. Przy okazji udało się  

w Stanach Zjednoczonych porozmawiać z kilkoma ludźmi, którzy są związani  

z biznesem, właścicielem firmy budującej wiatraki ale i też dyrektorami funduszy 

emerytalnych, inwestycyjnych, z Stowarzyszeniem Nauczycieli Polonijnych   

o naszym mieście, o Warmii i o Polsce. Rozmawiałem także z Panią Burmistrz 

Chicago o promocji naszego miasta i  jest  zainteresowanie naszym miastem 

Lidzbarkiem Warmińskim, ale i też zainteresowaniem Warmią. Wyjazd trwał  

4 dni, w czwartek wyjechaliśmy, w piątek byliśmy w Stanach Zjednoczonych  

i w poniedziałek wieczorem powrót, a we wtorek wieczorem byłem już  

z powrotem w Lidzbarku Warmińskim. Uczestniczyliśmy w  uroczystej 

inauguracji projektu „Z Kopernikiem przez świat”, w obecności polskiej delegacji 

rządowej i wielu ludzi związanych z biznesem, edukacją, którzy byli obecni na 

otwarciu  tego projektu w chicagowskim Copernicus Center. Miałem okazję być 

w radiu, telewizji i w prasie. Myślę, że ten projekt będzie mocno nagłośniony, 

jeżeli chodzi o media lokalne, bo to jest projekt międzynarodowy, ale z drugiej 

strony będziemy mogli mocno wspierać się z polonią, głównie amerykańską, żeby 

promować nasze miasto. Dostęp do Polonii Amerykańskiej jest dla nas teraz 

łatwiejszy, ponieważ nie ma wiz. Koszt mojej delegacji wyniósł 4.400 zł ( 3.800 

zł  wyszły bilety razem z ubezpieczeniem i z dodatkowym bagażem). Ten koszt 

nie jest teraz taką barierą jak było kiedyś, ponieważ kilka lat temu bilet kosztował 

ok. 12 tys zł, a teraz dużo mniej i nie ma problemu z uzyskaniem wizy. Staramy 

się poprzez taką destynację rozwijać i promować nasze miasto z punktu widzenia 

turystycznego, historycznego i też inwestycyjnego. Zawiozłem tam nasze 

materiały promocyjne naszych terenów inwestycyjnych. Wykonałem dużo 

rozmów i myślę, że efekt będzie dobry. Mam nadzieję,  że wyjazd ten będzie 

wyróżnikiem naszego miasta. 

 
Więcej uwag nie zgłoszono.   
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6. Uchwała w sprawie określenia średniej ceny za 1 kilometr przebiegu 

pojazdu w Gminie Miejskiej Lidzbark Warmiński w roku szkolnym 

2022/2023. 

 

Pani Dorota Michalak Przewodnicząca Rady zwróciła się do Przewodniczących 

Komisji o przedstawienie stanowiska poszczególnych Komisji na temat  

ww. projektu uchwały. 

  

W dyskusji głos zabrali:   

 

Radny Andrzej Kędzierski Przewodniczący  Komisji Budżetu i Infrastruktury – 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Radny Tomasz Naumczyk Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej – Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Radny Andrzej Dryzelenko Przewodniczący Komisji Społecznej  – Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Radna Iwona Łagocka Przewodnicząca Komisji Mieszkaniowej  – Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Radny Maciej Zieliński Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Radny  Marek Grzmiączka Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Więcej uwag nie zgłoszono. 
 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani  Dorota Michalak poddała pod głosowanie 

projekt uchwały. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Adam Jan Brodowski, Andrzej Dryzelenko, Marek Szczepan Grzmiączka, 

Andrzej Kabała, Andrzej Kędzierski, Sylwia Kij, Wojciech Roman 

Korzeniewski, Iwona Łagocka, Dorota Michalak, Tomasz Naumczyk, Marek 

Jarosław Olszewski, Piotr Pasternak, Krzysztof Przemysław Rosiński, Maciej 

Zieliński 
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NIEOBECNI (1) 

Agnieszka Teresa Serwach 

 

W wyniku głosowania Rada Miejska przyjęła uchwałę jednogłośnie (14 za). 

  

Uchwała Nr LXVI/501/2023 Rady Miejskiej w Lidzbarku Warmińskim  

z dnia 22 lutego 2023 r. w sprawie określenia średniej ceny za 1 kilometr 

przebiegu pojazdu w Gminie Miejskiej Lidzbark Warmiński w roku 

szkolnym 2022/2023 stanowi załącznik Nr 3 do protokołu. 

 

7.  Uchwała w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego 

uprawniającego do przyznania pomocy w formie zasiłku celowego na zakup 

posiłku lub żywności albo świadczenia rzeczowego w postaci produktów 

żywnościowych lub posiłku dla osób objętych wieloletnim rządowym 

programem „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019-2023. 

 

Pani Dorota Michalak Przewodnicząca Rady zwróciła się do Przewodniczących 

Komisji o przedstawienie stanowiska poszczególnych Komisji na temat  

ww. projektu uchwały. 

 

W dyskusji głos zabrali:   

 

Radny Andrzej Kędzierski Przewodniczący  Komisji Budżetu i Infrastruktury – 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Radny Tomasz Naumczyk Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej – Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Radny Andrzej Dryzelenko Przewodniczący Komisji Społecznej  – Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Radna Iwona Łagocka Przewodnicząca Komisji Mieszkaniowej  – Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Radny Maciej Zieliński Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Radny  Marek Grzmiączka Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Więcej uwag nie zgłoszono. 
 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani  Dorota Michalak poddała pod głosowanie 

projekt uchwały. 
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Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Adam Jan Brodowski, Andrzej Dryzelenko, Marek Szczepan Grzmiączka, 

Andrzej Kabała, Andrzej Kędzierski, Sylwia Kij, Wojciech Roman 

Korzeniewski, Iwona Łagocka, Dorota Michalak, Tomasz Naumczyk, Marek 

Jarosław Olszewski, Piotr Pasternak, Krzysztof Przemysław Rosiński, Maciej 

Zieliński 

NIEOBECNI (1) 

Agnieszka Teresa Serwach 

 

W wyniku głosowania Rada Miejska przyjęła uchwałę jednogłośnie (14 za). 

  

Uchwała Nr LXVI/502/2023 Rady Miejskiej w Lidzbarku Warmińskim  

z dnia 22 lutego 2023 r. w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego 

uprawniającego do przyznania pomocy w formie zasiłku celowego na zakup 

posiłku lub żywności albo świadczenia rzeczowego w postaci produktów 

żywnościowych lub posiłku dla osób objętych wieloletnim rządowym 

programem „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019-2023 stanowi załącznik 

Nr 4 do protokołu. 
 

8. Uchwała w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków za świadczenia  

z pomocy społecznej w formie świadczenia pieniężnego na zakup posiłku lub 

żywności albo świadczenia rzeczowego w postaci posiłku lub produktów 

żywnościowych. 

 

Pani Dorota Michalak Przewodnicząca Rady zwróciła się do Przewodniczących 

Komisji o przedstawienie stanowiska poszczególnych Komisji na temat  

ww. projektu uchwały. 

  

W dyskusji głos zabrali:   
 

Radny Andrzej Kędzierski Przewodniczący  Komisji Budżetu i Infrastruktury – 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Radny Tomasz Naumczyk Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej – Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Radny Andrzej Dryzelenko Przewodniczący Komisji Społecznej  – Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
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Radna Iwona Łagocka Przewodnicząca Komisji Mieszkaniowej  – Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Radny Maciej Zieliński Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Radny  Marek Grzmiączka Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Więcej uwag nie zgłoszono. 
 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani  Dorota Michalak poddała pod głosowanie 

projekt uchwały. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Adam Jan Brodowski, Andrzej Dryzelenko, Marek Szczepan Grzmiączka, 

Andrzej Kabała, Andrzej Kędzierski, Sylwia Kij, Wojciech Roman 

Korzeniewski, Iwona Łagocka, Dorota Michalak, Tomasz Naumczyk, Marek 

Jarosław Olszewski, Piotr Pasternak, Krzysztof Przemysław Rosiński, Maciej 

Zieliński 

NIEOBECNI (1) 

Agnieszka Teresa Serwach 

 

W wyniku głosowania Rada Miejska przyjęła uchwałę jednogłośnie (14 za). 

  

Uchwała Nr LXVI/503/2023 Rady Miejskiej w Lidzbarku Warmińskim  

z dnia 22 lutego 2023 r. w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków za 

świadczenia z pomocy społecznej w formie świadczenia pieniężnego na zakup 

posiłku lub żywności albo świadczenia rzeczowego w postaci posiłku lub 

produktów żywnościowych stanowi załącznik Nr 5 do protokołu. 

 
9. Uchwała w sprawie Wieloletniego Programu Gospodarowania 

Mieszkaniowym Zasobem Gminy Miejskiej Lidzbark Warmiński na lata  

2023-2027. 
 

Pani Dorota Michalak Przewodnicząca Rady zwróciła się do Przewodniczących 

Komisji o przedstawienie stanowiska poszczególnych Komisji na temat  

ww. projektu uchwały. 
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W dyskusji głos zabrali:   
 

Radny Andrzej Kędzierski Przewodniczący  Komisji Budżetu i Infrastruktury – 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Radny Tomasz Naumczyk Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej – Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Radny Andrzej Dryzelenko Przewodniczący Komisji Społecznej  – Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Radna Iwona Łagocka Przewodnicząca Komisji Mieszkaniowej  – Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Radny Maciej Zieliński Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Radny  Marek Grzmiączka Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Więcej uwag nie zgłoszono. 
 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani  Dorota Michalak poddała pod głosowanie 

projekt uchwały. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Adam Jan Brodowski, Andrzej Dryzelenko, Marek Szczepan Grzmiączka, 

Andrzej Kabała, Andrzej Kędzierski, Sylwia Kij, Wojciech Roman 

Korzeniewski, Iwona Łagocka, Dorota Michalak, Tomasz Naumczyk, Marek 

Jarosław Olszewski, Piotr Pasternak, Krzysztof Przemysław Rosiński, Maciej 

Zieliński 

NIEOBECNI (1) 

Agnieszka Teresa Serwach 

 

W wyniku głosowania Rada Miejska przyjęła uchwałę jednogłośnie (14 za). 

   

Uchwała Nr LXVI/504/2023 Rady Miejskiej w Lidzbarku Warmińskim  

z dnia 22 lutego 2023 r. w sprawie Wieloletniego Programu Gospodarowania 

Mieszkaniowym Zasobem Gminy Miejskiej Lidzbark Warmiński na lata 

2023-2027 stanowi załącznik Nr 6 do protokołu. 
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10. Uchwała w sprawie zmian w budżecie miasta na 2023 r.  

 

Pani Dorota Michalak Przewodnicząca Rady zwróciła się do Przewodniczących 

Komisji o przedstawienie stanowiska poszczególnych Komisji na temat  

ww. projektu uchwały. 

 

W dyskusji głos zabrali:   
 

Radny Andrzej Kędzierski Przewodniczący  Komisji Budżetu i Infrastruktury – 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Radny Tomasz Naumczyk Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej – Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Radny Andrzej Dryzelenko Przewodniczący Komisji Społecznej  – Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Radna Iwona Łagocka Przewodnicząca Komisji Mieszkaniowej  – Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Radny Maciej Zieliński Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Radny  Marek Grzmiączka Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Więcej uwag nie zgłoszono. 
 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani  Dorota Michalak poddała pod głosowanie 

projekt uchwały. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Adam Jan Brodowski, Andrzej Dryzelenko, Marek Szczepan Grzmiączka, 

Andrzej Kabała, Andrzej Kędzierski, Sylwia Kij, Wojciech Roman 

Korzeniewski, Iwona Łagocka, Dorota Michalak, Tomasz Naumczyk, Marek 

Jarosław Olszewski, Piotr Pasternak, Krzysztof Przemysław Rosiński, Maciej 

Zieliński 

NIEOBECNI (1) 

Agnieszka Teresa Serwach 

 

W wyniku głosowania Rada Miejska przyjęła uchwałę jednogłośnie (14 za). 
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Uchwała Nr LXVI/505/2023 Rady Miejskiej w Lidzbarku Warmińskim  

z dnia 22 lutego 2023 r. w sprawie zmian w budżecie miasta na 2023 r. stanowi 

załącznik Nr 7 do protokołu. 

 

11. Uchwała w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 

Lidzbark Warmiński na lata 2023–2035. 
 

Pani Dorota Michalak Przewodnicząca Rady zwróciła się do Przewodniczących 

Komisji o przedstawienie stanowiska poszczególnych Komisji na temat  

ww. projektu uchwały. 

  

W dyskusji głos zabrali:   
 

Radny Andrzej Kędzierski Przewodniczący  Komisji Budżetu i Infrastruktury – 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Radny Tomasz Naumczyk Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej – Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Radny Andrzej Dryzelenko Przewodniczący Komisji Społecznej  – Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Radna Iwona Łagocka Przewodnicząca Komisji Mieszkaniowej  – Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Radny Maciej Zieliński Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Radny  Marek Grzmiączka Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Więcej uwag nie zgłoszono. 
 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani  Dorota Michalak poddała pod głosowanie 

projekt uchwały. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Adam Jan Brodowski, Andrzej Dryzelenko, Marek Szczepan Grzmiączka, 

Andrzej Kabała, Andrzej Kędzierski, Sylwia Kij, Wojciech Roman 

Korzeniewski, Iwona Łagocka, Dorota Michalak, Tomasz Naumczyk, Marek 

Jarosław Olszewski, Piotr Pasternak, Krzysztof Przemysław Rosiński, Maciej 

Zieliński 
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NIEOBECNI (1) 

Agnieszka Teresa Serwach 

 

W wyniku głosowania Rada Miejska przyjęła uchwałę jednogłośnie (14 za). 

  

Uchwała Nr LXVI/506/2023 Rady Miejskiej w Lidzbarku Warmińskim  

z dnia 22 lutego 2023 r. w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Miasta Lidzbark Warmiński na lata 2023–2035 stanowi załącznik Nr 8 do 

protokołu. 

 
12. Raport z wykonania Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania narkomanii w Lidzbarku 

Warmińskim za rok 2022. 

 

Pani Dorota Michalak Przewodnicząca Rady zwróciła się do Przewodniczących 

Komisji o przedstawienie stanowiska poszczególnych Komisji na temat  

ww. projektu uchwały. 

  

W dyskusji głos zabrali:   
 

Radny Andrzej Kędzierski Przewodniczący  Komisji Budżetu i Infrastruktury – 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Radny Tomasz Naumczyk Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej – Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Radny Andrzej Dryzelenko Przewodniczący Komisji Społecznej  – Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Radna Iwona Łagocka Przewodnicząca Komisji Mieszkaniowej  – Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Radny Maciej Zieliński Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Radny  Marek Grzmiączka Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Więcej uwag nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Dorota Michalak poddała pod głosowanie 

ww. raport. 
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W wyniku głosowania Rada Miejska przyjęła Raport z wykonania Gminnego 

Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 

Przeciwdziałania narkomanii w Lidzbarku Warmińskim za rok 2022 jednogłośnie 

(14 za). 

 

Raport z wykonania Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania narkomanii w Lidzbarku 

Warmińskim za rok 2022 stanowi załącznik Nr 9 do protokołu. 

 

13. Interpelacje radnych.   

 

Interpelacji nie zgłoszono. 

 
14. Zapytania radnych.  

 

W dyskusji głos zabrali:   

 

Radny Andrzej Kędzierski zwrócił się z zapytaniem w sprawie przestrzegania 

zasad porządku i czystości na bulwarach nad Łyną. 

 

Pani Dorota Michalak Przewodnicząca Rady – proponuję zakupienie kamer 

przenośnych, żebyśmy mogli to monitorować. 

 

Pan Jacek Wiśniowski Burmistrz poinformował, że generalnie na tym bulwarze 

mamy kamerę obrotową łącznie z głośnikiem. Ten bulwar zgłoszony jest do 

Powiatowej Komendy Policji jako miejsce niebezpieczne, interwencje tam były  

i ja też często tam chodzę. Trudno tą młodzież też trzymać w ryzach. Może zrobić 

intensywne działania Straży Miejskiej i Policji, chociaż wiem, że były tam takie 

interwencje i Policja bardzo intensywnie pracowała nad tym. Takich aktów 

wandalizmu zbyt dużo tam nie ma. 

 

Pani Dorota Michalak Przewodnicząca Rady poinformowała, że na wysokości 

Zydląga jest wiata i tam są porozwalane śmieci, butelki, jak również i  w krzakach. 

Ten teren nie jest jeszcze oddany do użytku, ale jest to bardzo fajna alejka 

spacerowa. Uważam, że to strzał w dziesiątkę, jeśli chodzi o tą promenadę nad 

Łyną, ponieważ bardzo dużo ludzi tam spaceruje. Dzisiaj byłam u Pani Elwiry 

Borkowskiej i poprosiłam o uporządkowanie terenu przy rzece Łynie, bo tam 

drzewa są zawalone i bobry jeszcze obcięły kolejne drzewa. Nie długo tych drzew 

przy Łynie nie będziemy mieli, nadbrzeże Łyny będzie osłabione. 
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Pan Jacek Wiśniowski Burmistrz poinformował, że bulwar trzeci za Zydlągiem 

będzie monitorowany, tylko na dzień dzisiejszy jest jeszcze nie oddany do użytku. 

Zobaczymy czy tam gdzie jest monitoring będą lepsze efekty, natomiast w środku 

wiaty nie ma monitoringu. Uważam, że lepiej jest chyba w jednym miejscu mieć 

młodzież zgromadzoną i kontrolować ją, niż miałyby chodzić w inne miejsca 

niebezpieczne. Jeżeli Państwo macie jakieś pomysły to z chęcią przyjmiemy, 

zweryfikujemy i wdrożymy. 

  

Więcej zapytań nie zgłoszono. 

 

15. Wnioski  i  petycje obywateli. 

Wniosków i petycji obywateli nie zgłoszono. 

 

16. Zamknięcie obrad. 

 

 

Przewodnicząca Rady Pani Dorota Michalak dziękując za uczestnictwo 

zamknęła obrady LXVI Sesji Rady Miejskiej w Lidzbarku Warmińskim. 
  

 

 

 

 

Protokołowały:                                               Przewodnicząca Rady Miejskiej 

Ewa Kępińska                                       

Alicja Rosa                                                                  Dorota Michalak                                                  
 


